
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 707
Hvorfor vil man på kvælstof- og vandmiljøplanområdet vide, hvad vi i Danmark skal
reducere af kvælstof, hvis andre lande intet gør? Det er jo ikke overraskende, at vi ikke
kan nå i mål alene. Hvorfor er der ikke regnet på scenariet ”Hvad skal vi i Danmark
reducere, hvis vandmiljøet i alle nabolande er i god tilstand”? Det er vel det absolut mest
relevante scenarie?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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